

PARIS TROP D'AMOUR

FICHE TECHNIQUE / TECHNICAL DATA

Titre / Title: Paris, trop d'amour
Réalisateur / Director : Mathieu Lis
Auteur / Author : Mathieu Lis, Cyrille Pernet
Musique : Frédéric Galiay

Durée / Length: 18'
Genre / Type: Court métrage de fiction / Short fiction film
Année de sortie / Year of release: 2009

Production / Production company : Les Fées Productions
Pays / Country: France
Producteurs / Producers: Sandrine Pillon, Martine Vidalenc

Langue originale / Original language: Français / French
VISA : 122.876
ISAN: ISAN 0000-0002-FE2B-0000-E-0000-0000-W

Distribution / Ventes: distribution@midralgar.fr

SYNOPSIS

Un jeune homme assiste à un accident de la circulation. Dans les yeux de la victime, il croit lire une révélation. S'il avait voulu, par sa seule pensée, une pensée d'amour, il aurait pu empêcher le drame. Il est peu à peu submergé par la conviction que le monde qui l'entoure, son immeuble, son quartier, Paris tout entier, n'existent que parce qu'il veille sur eux. Bouleversé par sa mission, il monte sur un toit pour lancer des rayons d'amour à la ville et sauver l'humanité qui grouille à ses pieds.

A young man attends a traffic accident. In the eyes of the victim, he believes to see a revelation. If he had wanted, by his only thought, a thought of love, he would have been able to prevent the drama. He is submerged little by little by the conviction that the world which surrounds him, the building, the district, the whole Paris, exist only because he watches over them. Upset by his mission, he rises on a roof to launch beams of love in the city and save humanity which swarms at his feet.